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Referat Skolebestyrelsesmøde Specialskolen 

Dato og tid: 24.05.2022 kl. 17.00-20.00 – bemærk forlænget mødetid 

Sted: Blæsenborg 

Forplejning: Kaffe/the/sandwich 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: Anne S Christensen, Jannie Barfoed-Høj 

 Medarbejderrepræsentanter:  

 

 Gæster:  

Fraværende:  Forældrerepræsentanter: Anita Hansen, Torben Pihl 

 Medarbejderrepræsentanter: Linda, Cathie 

 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde kl. 17.00 – 20.00 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling:  
Evt. nye punkter til dagsorden 

 

Referat: 

Godkendt  

 

2. Referat fra sidste møde 

Sagsfremstilling 

Referat fra møde den 26. april 2022 

 

Referat: 

Jørgen foreslår at i det kommende skoleår, blot skal have et beslutningsreferat.  

3. Beretning formand 

Sagsfremstilling:  

 

Referat: 

Ikke noget at berette 

4. Beretning skoleleder 

Sagsfremstilling: 
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Referat: 

Jørgen beretter om, at der i morgen er 2-3 punkter på, på Byrådsmødet.  

 

Fritagelse af eksamen på elever. Få en snak med forældrene, om hvad argumentet er for 
at fritage.  

Maria supplerer med, at der tages udgangspunkt i PPV’er ved fritagelse.  

Hvis man ikke kan tage en afgangsprøve, skal der laves en skoleudtalelse for eller laves 
en alternativ prøve, der viser, hvad eleven fik ud af undervisningen.  

 

Der bliver bygget en legeplads i Østofte. De begynder i juli måned. Håber at denne står 
færdig til august, når børnene starter igen.  

 

Der er ønske om at Jørgen skriver ud, inden der sendes nyhedsbrev ud, så de enkelte af-

delinger kan få evt. info med.  

 

5. Det fremtidige bestyrelsesarbejde 

Sagsfremstilling 

5.1 Opfølgning på opstillingsmødet torsdag den 19. maj. 

5.2 Drøftelse af de kommende bestyrelsesindsatsområder og ønsker til, hvordan det kon-
krete arbejde i skolebestyrelsen gennemføres. 

 

Referat: 

Mødet forløb godt. Alles ønske er at få en god bestyrelse, som vil det fremtidige arbejde. 

Stort ønske om at få en repræsentant fra alle skoler.   

6. Elevplaner 

Sagsfremstilling 

Opfølgning fra sidste møde 

Kort præsentation af, hvordan elevplanen ser ud i MeeBook 

 

Referat: 

Jørgen fremviser Meebook i plenum. Der er et ønske både fra medarbejdere og forældre 
at det bliver mere forenklet, og at flere lærer kan skrive i elevplanen, på samme tid.  

På nuværende tidspunkt skrives der elevplan i et Word-dokument.  

 

Jørgen er i dialog med Børn og Unge ang. afholdelse af skole/hjemsamtaler og opfølg-
ningsmøder i efteråret 2022.  

7. Aftaler om fritagelse for fag, eksaminer m.m. 

Sagsfremstilling 
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Opfølgning fra sidste møde: 

Jf. §13 i bekendtgørelse om specialundervisning kan elever fritages for fag, eksaminer og 

tests efter aftale med forældrene og med inddragelse af kommunens PPR. 

Der arbejdes pt. på en løsning, der kunne tage form som vist i vedlagte bilag. 

Der ønskes en drøftelse og input til, hvordan et sådant skema bedst kan implementeres 
dvs. hvordan forældrene bedst inddrages i processen med at udfylde skemaerne. 

Se bilag. 

 

Referat: 

Der er flere elementer i, at få udfyldt fritagelse skema, og registreres i systemet.  

Evt. høre, hvordan de gør på Specialskoler i andre kommuner.  

Det er en svær snak, om hvem der skal fritages. Børnene er forskellige, og derfor også 
forskelligt, hvad der vil give mening i at fritage i.  

Hvad skal man prioritere hos det enkelte barn, at fokusere på.  

Underskriften på fritagelse, gælder et år, lig med visitationen.  

 

8. Drøftelse af oplæg til princip om Skole-hjem samarbejde  

Sagsfremstilling 

Skolebestyrelsen har lavet et oplæg til skole-hjem samarbejdet. 

Oplægget drøftes med mulighed for at kommentere og/eller komme med forslag til æn-
dringer/tilføjelser mv. 

Ændringer vil blive noteret, hvorefter at princippet vil blive lagt frem på næste bestyrel-
sesmøde til endelig vedtagelse. Efter endelig vedtagelse vil princippet blive forelagt sko-

lens MED udvalg til orientering. 

 

Referat: 

Drøftes på næste møde 

 

 

9. Næste møde 

Sagsfremstilling 

Årets sidste skolebestyrelsesmøde afholdes tirsdag den 21. juni på Blæsenborg skole. 

 

Referat:  

 

10. Evt.  
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Referat: 

Der spørges ind til hjælpemidler. Der bliver købt ind ved behov.  

Der ønskes piktogrammer, hængende på gangen eller i skolegården.  

Evt. tilrettelægge dagen på elevens ipad.  

 

Maria foreslår en scrapbog, med billeder, osv. Som eleven kan få med, ved afslutning el-

ler skoleskift.  

 

Stort ønske til at vide hvem og hvad eleven har lavet på dagen, for at gøre dialogen 
nemmere derhjemme.          

  

 

 

__________________________________   ___________________________________  

Medlem Anita Hansen        Formand Jannie Barfoed-Høj  

 

 

__________________________________   ___________________________________ 

Medlem Anne S Christensen             Medlem Torben Pihl 

        

 

 

 

 

 

 

 

Dato: __________________ 

 

 

 

 


